
Protokół Nr 1/18

z  posiedzenia  Komisji  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  
w dniu   5 grudnia  2018 r. 

  Posiedzenie  komisji  odbyło  się  w  sali  sesyjnej  Urzędu  Miejskiego  Trzcianki  
w godzinach od 15:00 do  16:30.

W posiedzeniu udział wzięli:

1) członkowie komisji, zgodnie z  załączoną listą obecności,

2) pan Krzysztof Jaworski - Burmistrz Trzcianki,
3) pan Witold Putyrski - Zastępca Burmistrza Trzcianki,
4) pan  Włodzimierz  Ignasiński-  dyrektor  Biblioteki  im.  Kazimiery

Iłakowiczówny i Centrum Kultury w Trzciance.

Ad  1) Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  pan  Adam  Prankiewicz  przywitał  wszystkich
uczestniczących  w  posiedzeniu.  Następnie  przedstawił  porządek  posiedzenia,  jak
poniżej:

Porządek posiedzenia:

1.Otwarcie posiedzenia.  

2. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

3. Sprawy organizacyjne komisji. 
4. Wypracowanie propozycji Komisji do planu pracy Rady Miejskiej Trzcianki. 
5. Sporządzenie planu pracy komisji na I półrocze 2019 r.
6. Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej Trzcianki. 
7.Wypracowanie opinii w sprawie projektu budżetu gminy Trzcianka na rok 2019. 
8.Wnioski komisji. 
9.Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek posiedzenia przyjęto w głosowaniu: za-6, przeciw- 0, wstrzymało się -0.

Ad 2) Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

Przewodniczący  komisji  poinformował,  że  radny  Ł.  Walkowiak  jest  nieobecny,
przebywa w szpitalu a chciałby aby to on był kandydatem na  wiceprzewodniczącego
komisji. Zaproponował aby ten temat przełożyć na kolejne posiedzenie komisji.

Członkowie  komisji  odłożyli  sprawę  wyboru  wiceprzewodniczącego  komisji   na
kolejne posiedzenie komisji.
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Członkowie komisji otrzymali celem rozpatrzenia wnioski: 

1)  Prezesa UKS  Błyskawica o  dofinansowanie w kwocie 3000 zł transportu dzieci
na lotnisko do Berlina, dla grupy 46 uczestników z gminnych szkół podstawowych,
którzy wezmą udział w obozie sportowym w Hiszpanii, w terminie od 20.01.2019 r.
do 27.01.2019 r.

Przewodniczący komisji odczytał treść wniosku, jak w załączeniu.
Radny  M.  Walkowiak  poinformował,  na  posiedzeniu  Komisji  Spraw

Społecznych, komisja zapoznała się z wnioskiem, nie wyraziła opinii.
Radny W.  Natkaniec  dodał,  fajnie,  że  chłopcy mogą występować na arenie

międzynarodowej.  Nie  mniej  jednak  obowiązuje  coś  takiego  jak  tryb
pozakonkursowy. Jest taka prośba do wszystkich organizacji, które chcą ubiegać się
o  dodatkowe  środki   nie  związane  z  trybem  konkursowym,  który  odbywa  się
w grudniu,  styczniu  są  rozstrzygnięcia   aby  w  trybie  pozakonkursowym składać
wnioski na małe inicjatywy. Jego prośba jest taka aby wnioski były skierowane przez
taki tok. 

Komisja  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki  i  Promocji  w  dniu  5.12.2018  r.
zapoznała się z wnioskiem.
2)  Komendanta   Komisariatu  Policji  w  Trzciance   z  prośbą   o  zabezpieczenie
w budżecie  na  2019 r.  środków w postacie  4500 zł  przeznaczonych na  wsparcie
Komisariatu Policji w Trzciance i dofinansowanie zakupu radiowozu oznakowanego
typu SUW, w programie 50 na 50.

Przewodniczący komisji odczytał treść wniosku, jak w załączeniu. Dalej dodał,
na posiedzeniu Komisji  Spraw Społecznych taki  temat był  poruszony i  Burmistrz
poinformował, że takie wnioski 50/50 będą bardzo poważnie traktowane. W marcu
bodajże ma  być   nadwyżka budżetowa i z tym tematem się zetkniemy. W planie
pracy komisji będzie proponował temat związany z Policją w zakresie sprawozdania i
będzie to okazja aby na ten temat porozmawiać i ewentualne wnioski zaproponować.

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu 5.12.2018 r. zapoznała
się z wnioskiem.

Ad 3) Sprawy organizacyjne komisji. 
Przewodniczący  komisji  poinformował,  propozycja  wcześniejsza  była  aby

posiedzenia Komisji Spraw Społecznych odbywały się o godz 13:00 a posiedzenia
Komisji Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji  odbywały się o godz. 15:00
ale na prośbę radnego  M. Dąbrowskiego zostały te godziny  zaproponowano zmianę
tych godzin i   Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji będą odbywały
się o godz 13:00 a posiedzenia Komisji Spraw Społecznych o godz. 15:00.
Radny T. Tomczak zaproponował aby to był stały dzień przed sesją np. środa.
Radny Wilant zaproponował aby to był poniedziałek.
Radny Cz. Rogosz uważa, że posiedzenia powinny odbywać się we wtorek.
Radny W. Natkaniec zaproponował środę.

Komisja ustaliła,  że posiedzenia  Komisji  Bezpieczeństwa,  Sportu,  Turystyki
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i Promocji, będą odbywały się w środę, przed sesją o godz. 13:00.
Przewodniczący  komisji  przywitał  pana   Wł.  Ignasińskiego  dyrektora

Biblioteki  Publicznej  i  Centrum  Kultury.  Następnie  udzielił   głosu   panu
dyrektorowi.

Pan Wł. Ignasiński dodał, chciałby przedstawić dość ważną sprawę  o którym
rozmawiał  z panem burmistrzem. Jest  czas aby Komisji   Bezpieczeństwa, Sportu,
Turystyki  i  Promocji  przedstawić  temat  i  abyśmy  porozmawiali.  Jako  dyrektor
jednostki  kultury,   organem prowadzącym jest  gmina Trzcianka.  Uważa,  że jeżeli
istnieje  potrzeba  zorganizowania  jakiejkolwiek  imprezy,  to  w  naturalny  sposób
burmistrz ma prawo zgłosić do instytucji kultury o zorganizowanie danej imprezy.
Dalej  dodał,  jest  z  problemem zorganizowania  imprezy  sylwestrowej   2018/2019
zgodnie z prawem. Jego zdaniem zorganizowanie sylwestra 2018/2019 a słyszał o
takich pomysłach,  dziś jest niemożliwe z kilku powodów:

1) pracownicy jego już  nie  pracują  z  tego względu,  że  pracują  od listopada i
zgodnie z harmonogramem pracy 31  grudnia mają wolne;

2) nie ma 30 dniowego terminu.
Dalej dodał, może to nie jest aż tak poważny problem, rozmawiałby z pracownikami i
znalazłby  takich pracowników, którzy byli by w stanie w tym dniu pracować.
Nie ukrywa, że wchodzimy w imprezę masową do których nie mamy żadnych  szans
ponieważ  minął  termin  zgłoszenia  imprezy  masowej.  Gdybyśmy  byli  kilka  dni
wcześniej, to też nie mielibyśmy szansy ale mielibyśmy tylko czas na przygotowanie
dokumentacji  imprezy.  Dodał,  słyszy, że to nie ma być impreza masowa a tylko
zgromadzenie  albo  jakaś  inna  forma,  to  jego  zdaniem  zaczynamy   wierzyć
w magiczne słowo. Jeśli uznamy, że to nie jest impreza masowa a coś innego, to
pozostałe sprawy pozostają w sferze magii i nic nie znaczą.
Przy każdej  imprezie  masowej  musimy brać  pod uwagę nieszczęście.  To nie  jest
przewidywalne, to jest właśnie odpowiedzialne podejście. Impreza, która odbywała
się  w  tym  roku  tj.  „Noc  Świętojańska”  była  przygotowywana  oczywiście  ze
wszystkimi normami, wymaganiami. Były dwa niewielkie incydenty, które zostały
bardzo szybko zażegnane przez ochronę. W przypadku imprezy jaką jest sylwester
jest to zupełnie coś innego, może być sporo osób wypitych, nie mówi się o pijanych,
którzy przychodzą na tą imprezę bo takie mają prawo tego dnia. Mało co druga, co
trzecia osoba trzyma w ręku petardy a to jest dzień kiedy zezwalamy na używanie
petard. Dalej dodał, bardzo bym prosił abyście się nad tym zastanowili. Należy zadać
pytanie, kto weźmie odpowiedzialność. Jeśli słyszy, że mają być przypisane środki
Bibliotece Publicznej i Centrum Kultury i to nie ma być organizacji, on ma podpisać
tylko z  kimś  od sztucznych ogni,  z  kimś  od ochrony.  Uważa,  że  na  tym polega
odpowiedzialność  abyśmy  wcześniej  na  tego  typu  działania  reagowali.  Sądzi,  że
wymagane byłoby spotkanie z panem komendantem Straży Pożarnej, Policji i innymi
podmiotami  zabezpieczającymi.  Proszę  o  rozwagę.  Wykonuje  większość  poleceń
pana  burmistrza  natomiast  takie,  które  będą  gwarantowały  jemu  przygotowanie
działań zgodnie z prawem, tu wie, że prawo będzie musiało być złamane.

Przewodniczący komisji dodał, jeśli chodzi o imprezy masowe, to jest już za

3



późno zgłosić. Impreza masowa musi mieć ilość członków, którą przewidujemy, że
będzie  na  tej  imprezie,  co  później  przechodzi  w  bezpieczeństwo  pracowników
ochrony, jak również służb informacyjnych itd. i trzeba zabezpieczyć miejsce i na
pewno jest już za późno. Następnie odczytał z internetu samą definicję zgromadzenia
i  nie różni się niczym od imprezy masowej. Dalej dodał, nie im odpowiadać na te
pytania. Trzeba się spotkać z jednostkami, które są odpowiedzialne za takie imprezy
czy naprawdę nie będziemy tutaj łamać prawa.

Radny Tomczak dodał,  nie ma szans na uzyskanie takiej zgody i uzyskanie
pozytywnej opinii komendanta Policji, komendanta Straży Pożarnej ponieważ nie ma
30 dni na złożenie obiegu dokumentów. Poza tym mogą być problemy logistyczne
z zabezpieczeniem takiej imprezy dlatego, że to jest dzień gdzie wszyscy się bawią
i  znalezienie  firmy  ochroniarskiej  gdzie  wszyscy  są  rozdysponowani  to  będzie
problemem, jest za późno.

Przewodniczący  komisji  dodał,  jeśli  jest  to  impreza  masowa,  to
odpowiedzialność  ponosi  organizator  imprezy  a  w  przypadku  zgromadzenia
przewodniczący  zgromadzenia.

Pan Wł. Ignasiński dodał, jeszcze takiego polecenia ze strony burmistrza nie
było, taki pomysł jest i w projekcie zmiany do budżetu są przepisane pieniądze na
Bibliotekę i Centrum Kultury. Dlatego chciałby aby to rozwiązać wcześniej a nie 13
grudnia.
Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu 5.12.2018 r. zapoznała
się z problemem przedstawionym przez pana Wł. Ignasińskiego.

Ad  4)  Wypracowanie  propozycji  Komisji  do  planu  pracy  Rady  Miejskiej
Trzcianki. 

Przewodniczący  komisji  odczytał  propozycję  planu  pracy  Rady  Miejskiej
Trzcianki,  punkty planu pracy, które bezpośrednio dotyczą Komisji.

Komisja Bezpieczeństwa, Sportu, Turystyki i Promocji w dniu 5.12.2018 r., wyraziła
pozytywną   opinię w głosowaniu: za- 6, przeciw- 0, wstrzymało się -0.

Ad 5) Sporządzenie planu pracy komisji na I półrocze 2019 r.
Przewodniczący komisji przeczytał propozycje  do planu pracy. 

Członkowie komisji też wnieśli swoje propozycje.
Radny  T.  Tomczak  zaproponował  w  miesiącu  lutym  „Sprawozdanie

przedstawiciela  hali  sportowo-  widowiskowej  w  zakresie  godzin  wynajmowania
hali”.

Radny W. Natkaniec zaproponował temat „OSIR- harmonogram korzystania
z boisk”.
 Po  ustaleniach,  członkowie  komisji  ustalili  następujący  plan  pracy  komisji  na  I
półrocze 2019 r.:
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Styczeń
1.Harmonogram- bezpieczeństwo na  przejściach dla pieszych na terenie gminy.
2.Analiza materiałów na sesję.
3. Sprawy wniesione do komisji.
4. Wnioski komisji  i ich realizacja.

Luty
1.Sprawozdanie klubów sportowych korzystających ze  środków budżetu gminy. 
2.Sprawozdanie przedstawiciela hali sportowo- widowiskowej w zakresie godzin 
wynajmowania hali.
3. OSIR- harmonogram korzystania z boisk.
4.Analiza materiałów na sesję.
5. Sprawy wniesione do komisji.
6. Wnioski komisji  i ich realizacja.

Marzec
1. Informacja  o stanie bezpieczeństwa gminy-Policja, Straż Pożarna, Straż Miejska.
2. Analiza materiałów na sesję.
3. Sprawy wniesione do komisji.
4. Wnioski komisji  i ich realizacja

Kwiecień
1.Budowa systemu informacyjnego dla mieszkańców gminy.
2. Analiza materiałów na sesję.
3. Sprawy wniesione do komisji.
4. Wnioski komisji  i ich realizacja.

Maj
1.Strategia turystyczna promocji miasta - raport Referatu Promocji, Kultury i Sportu.
2. Analiza materiałów na sesję.
3. Sprawy wniesione do komisji.
4. Wnioski komisji  i ich realizacja

Czerwiec
1.Wypracowanie opinii do sprawozdania z wykonania budżetu gminy Trzcianka za 
2018 r.
2. Monitoring miejski.
3.Analiza materiałów na sesję.
4.Sprawy wniesione do komisji.
5. Wnioski komisji  i ich realizacja.

Plan pracy Komisji został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu: za-6, przeciw-0,
wstrzymało się-0.
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Ad 6)  Analiza materiałów na sesje Rady Miejskiej Trzcianki. 
Członkowie komisji analizowali następujące projekty uchwał:

1. Projekt uchwały w sprawie obciążenia  nieodpłatną służebnością gruntową działek
nr 2131/2, 2128/44 w Trzciance;
Przewodniczący komisji odczytał projekt uchwały.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji  w dniu 5.12.2018 r. pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za- 6, przeciw- 0, wstrzymało się -0.

2. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości , zasad udzielania i rozliczania
dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobek lub klub dziecięcy na terenie
gminy Trzcianka;
Przewodniczący komisji odczytał projekt uchwały.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji  w dniu 5.12.2018 r. pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za- 6, przeciw- 0, wstrzymało się -0.

3. Projekt uchwały w sprawie górnych stawek opłat za usługę odbierania odpadów
komunalnych  ponoszonych  przez  właścicieli  nieruchomości,  którzy  nie  są
obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz
gminy  oraz  za  usługę  opróżniania  zbiorników  bezodpływowych  i  transportu
nieczystości ciekłych.

Przewodniczący komisji odczytał projekt uchwały.
Radny  T.  Tomczak  dodał,  niedawno  uchwała  w  podobnym   temacie  była

podejmowana, czy teraz stawka jest wyższa.
Pan  Witold  Putyrski  -  Zastępca  Burmistrza  Trzcianki  wyjaśnił,  stawka  jest

wyższa ale to  Rada Miejska  Trzcianki określa górne stawki   dla tych segmentów
gospodarki  odpadami,  które  nie  są  objęte  systemem gminnym.  Oczywiście  górna
stawka jest limitem dla firm, które prowadzą działalność na terenie gminy, tych firm
jest więcej niż jedna. Nie jest to stawka obowiązkowa, nie mniej jednak tak jak ona
wskazuje,  w  związku  z  sytuacją  rynkowa,  wzrostem  wielu  elementów  przede
wszystkim wzrostem kosztów pracy itd. Ten limit określony wcześniej staje się po
prostu  dla niektórych firm prowadzących taką działalność niewystarczający. Jakie to
będą  kwoty,  to  jest  sprawa  negocjacji  między  zlecającym a  odbiorcą  a  uchwała
określa  te  górne  stawki.  Jest  wniosek  od  firmy  Kombud,  że  te  stawki  już  się
wyczerpały. Kombud nie jest jedyną firmą, która prowadzi taką  działalność na tym
rynku, również Altvater jest.

Komisja   Bezpieczeństwa  Sportu  Turystyki  i  Promocji   w  dniu  5.12.2018  r.
pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  głosowaniu:  za-6,  przeciw-  0,
wstrzymało się -0.
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4.  Projekt  uchwały  w  sprawie  zniesienia  formy  ochrony  z  drzewa  uznanego  za
pomnik przyrody, oznaczonego numerem 581.
Przewodniczący komisji odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji  w dniu 5.12.2018 r. pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za-  6, przeciw- 0, wstrzymało się -0.

5.  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XXV/197/16  Rady  Miejskiej
Trzcianki z dnia 30 czerwca 2016 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania
na  terenie  miasta  Trzcianki  oraz  wysokości  opłat  za  parkowanie  i  sposobów ich
pobierania.

Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji  w dniu 5.12.2018 r. pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: za-  5, przeciw- 0, wstrzymało się -1.

Ad 7) Wypracowanie opinii w sprawie projektu budżetu gminy Trzcianka na rok
2019. 

Radny  T.  Tomczak  dodał,  Komisja  Gospodarcza   się  odbyła  i  poprosiła
o  dodatkowe materiały.  Będzie  następne  posiedzenie  i  wtedy  będą  przedstawione
wnioski  tych  zmian,  które  burmistrz  zaproponował,  bądź  zaproponuje.  Jeśli  ktoś
widzi jakieś propozycje zmian, to niech zaproponuje niż analiza całkowitego projektu
budżetu.  Będzie  jeszcze  spotkanie   Komisji  Gospodarczej  z  przewodniczącymi
pozostałych  komisji. 

Pan  Krzysztof  Jaworski  -  Burmistrz  Trzcianki  poinformował,  mamy  trzy
miesiące  poświęcić  na  przygotowanie  się  do  stworzenia  ewentualnie  takich
pomysłów, co zmienić jeszcze w tym budżecie  a tak naprawdę budżet przyjąć.
  
Komisja Bezpieczeństwa Sportu Turystyki i Promocji  w dniu 5.12.2018 r. pozytywnie
zaopiniowała  projekt budżetu gminy Trzcianka na 2019 r., w głosowaniu: za-  6,
przeciw- 0, wstrzymało się -0.

Ad 8) Wnioski komisji. 

Radny T. Tomczak wnioskował o usunięcie  uszkodzonych drzew, które leżą
w parku na os. Grottgera w Trzciance.

Radny  W.  Natkaniec zwrócił  się  z   zapytaniem:  jakie  są  koszty  energii,
oświetlenia boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej Nr 2 w Trzciance.
Stwierdził,  że  nie  można  korzystać  z  boiska  w  godzinach   wieczornych.  Może
należałoby określić ile należy dopłacać.

Pan  W.  Putyrski  wyjaśnił  radnemu  W.  Natkańcowi,  że  oświetlenie  spełnia
funkcję podstawową a czy w okresie wieczornym spełnia swoją rolę, to sprawdzi
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moc  zainstalowaną   i  poinformuje.  Dalej  dodał,  boisko   było  dofinansowane  z
Ministerstwa Sportu i Turystyki.

Radny R. Wilant zapytał, w następujących sprawach:
1)  kostki polbruk, która leży w Białej, co z nią,  kiedy będzie wbudowana ?   
2) problem z orkiestrą dętą, co dalej będzie, czy będzie funkcjonowała?
3)  co  będzie  z  samochodem strażackim w Stobnie,  trzy  lata  stoi.  Czy  musi  być
sprzedany  jako  samochód  pożarniczy.  Może  warto  byłoby  sprzedać  jako
niepożarniczy.

Pan K. Jaworski- Burmistrz wyjaśnił, że w sprawie orkiestry dętej spotka się
z panem Wł. Ignasińskim aby  wypracować wspólnie rozwiązanie. Natomiast jeśli
chodzi o pozostałe tematy wypowie się w terminie późniejszym.

Pan  W.  Putyrski-  Zastępca  Burmistrza  wyjaśnił,  że  sprawdzi  dlaczego  nie
został zabezpieczony polbruk i do końca tygodnia zostanie to załatwione.

Ad 9)  Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji podziękował
wszystkim za aktywny  udział i zamknął  posiedzenie komisji. 

          Protokolant         Przewodniczący Komisji 

 Danuta Komarnicka                 Adam Prankiewicz
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